
صعود 10 نفره پرسپولیس
 به صدر جدول

پرسپولیس در دیدار معوقه خود از هفته دوازدهم لیگ 
برتر فوتبال موفق ش��د تیم نساجی قائمشهر را شکست 
بدهد و جای سپاهان را در صدر جدول رده بندی بگیرد. 
این برد در حالی رقم خورد که پرسپولیس از دقیقه 58 
ده نفره بود. در یکی از دیدارهای معوقه از هفته دوازدهم 
لیگ برتر فوتبال ایران، پرسپولیس و نساجی مازندران به 
مصاف هم رفتند که این بازی با یک گل به سود پرسپولیس 
تمام شد. در این مسابقه وحید امیری در دقیقه ۳۴ برای 
پرس��پولیس گلزنی کرد. پس از پایان این بازی، گابریل 
کالدرون، سرمربی پرسپولیس به نوعی دور افتخار زد و رو 
به تماشاگران پرسپولیس، با مشت به سینه خود  کوبید. 
به این ترتیب پرسپولیس ۳۴ امتیازی شد تا با یک بازی 
بیش��تر نسبت به سپاهان در صدر جدول رده بندی قرار 
بگیرد. س��پاهان هم ۳۱ امتیازی است. این تیم هم یک 
بازی معوقه با صنعت نفت دارد که امروز برگزار می شود. 
مرتضی منصوریان، داور این مسابقه در این بازی به رحمان 
جعفری، عرفان معصومی، محمد میری و حسین زامهران از 
نساجی کارت زرد نشان داد. ضمن اینکه محسن ربیع خواه 
هافبک پرسپولیس در دقیقه 58 با دریافت دومین کارت 

زرد از زمین مسابقه اخراج شد.
اخراج ربیع خواه درست بود ■

کارشناس داوری فوتبال ایران قضاوت داور دیدار تیم های 
پرسپولیس و نساجی را خوب توصیف کرد. حیدر سلیمانی 
درباره قضاوت داور خراس��انی دیدار پرسپولیس و نساجی 
گفت: منصوریان قضاوتی عالی داشت و هر چه به پایان بازی 
نزدیک تر می شدیم سرحال تر می شد و خونسردی و تمرکز 
خوبی از خودش به نمایش گذاشت. وی درباره صحنه های 
رخ داده در این مسابقه عنوان کرد: دقیقه ٢٦ خطایی روی 
ترابی اتفاق نیفتاد تا اعلام پنالتی شود، بلکه خطای ترابی 
باید روی مدافع نساجی اعلام می شد. دقیقه 50 خطا روی 
ترابی در میانه میدان اعلام نشد. دقیقه 5۳ اخطار به جعفری 
مهاجم نساجی به خاطر خطای بی ملاحظگی صحیح بود. 
س��لیمانی همچنین اظهار داشت: دقیقه 58 اخطار دوم و 
اخراج ربیع خواه به خاطر قطع حمله موثر حریف صحیح بود. 

ادامه بدبیاری های آزار در رئال مادرید

ادامه مصدومیت ادن آزار باعث شد او سوپرکاپ اسپانیا 
را نیز از دست بدهد. به نقل از مارکا،  یک ماه از مصدومیت 
ادن آزار می گذرد و او همچنان غایب تمرینات رئال مادرید 
است. گران ترین بازیکن این تیم هنوز نتوانسته است شرایط 
بازی را به دس��ت بیاورد. سوپرکاپ اسپانیا ۱0 روز دیگر 
برگزار می ش��ود و ادن آزار به این رقابت ها نخواهد رسید 
ت��ا غایب بزرگ رئال مادرید در این رقابت ها باش��د که با 
حضور ۴ تیم برگزار می شود. پیش تر عنوان شده بود این 
بازیکن حضور در سوپرکاپ را نشانه گرفته است و به این 
رقابت ها می رسد ولی حالا مشخص شده او نه تنها به این 
رقابت ها نخواهد رسید بلکه ممکن است حضور دوباره او در 
میادین به ماه فوریه ٢0٢0 موکول شود. باشگاه رئال مادرید 
به درخواست زین الدین زیدان قصد ندارد هیچ ریسکی 
درباره این بازیکن کند. به نظر می رس��د مراحل حذفی 
لیگ قهرمانان و بازی های حس��اس لالیگا مدنظر زیدان 
است تا این بازیکن را برای بازی های مهم تیمش آماده در 

اختیار داشته باشد و به او فشار نیاورد. 

معوقه قسط اول کالدرون
پرداخت شد

با اعلام باشگاه پرسپولیس، مطالبات 
سرمربی این تیم به حسابش واریز شد. 
به گزارش ایسنا، گابریل کالدرون که 
از زمان حضورش در پرسپولیس ۱87 
هزار دلار دریافتی داشت، ششم دی ماه 
را به عنوان آخرین فرصت تعیین کرده بود تا پرسپولیسی ها 
۱۱۳ هزار دلار دیگر به عنوان معوقه قس��ط اول س��رمربی 
تیم شان پرداخت کنند. باشگاه پرسپولیس اعلام کرد پس از 
تلاش های مدیرعامل این باشگاه معوقه سرمربی این تیم به 

حسابش در یکی از بانک های خارجی واریز شد.

تشریح آخرین وضعیت واگذاری 
سرخابی ها از زبان معاون وزیر ورزش

معاون وزیر ورزش و جوانان گفت: باشگاه پرسپولیس 
عملیات ثبت برند را در ۴5 دقیقه در ثبت شرکت ها انجام 
داده و منتظر اقدام باش��گاه اس��تقلال هستیم. جمشید 
تقی زاده در گفت وگو با پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، 
آخرین اقدامات انجام شده برای واگذاری ٢ باشگاه استقلال 
و پرسپولیس را تشریح کرد. معاون وزیر ورزش گفت: تاکنون 
۱۹ جلسه با حضور مدیران سازمان خصوصی سازی و بورس 
برگزار کرده ایم و انتقال ٢ ورزشگاه درفشی فر و مرغوبکار به 
همراه ثبت برند ٢ باشگاه استقلال و پرسپولیس به عنوان 
دارایی، موثرترین گام های خصوصی ش��دن در این مدت 
بوده است. تقی زاده افزود: در جریان واگذاری، ثبت علائم 
تجاری یکی از مهم ترین برنامه های مورد توجه سازمان های 
دست اندرکار است و تا این زمان باشگاه پرسپولیس عملیات 
ثبت برند را در ۴5 دقیقه در ثبت شرکت ها انجام داده و 

منتظر اقدام باشگاه استقلال هستیم.

اخبار

ورزشی

متولیان کشتی استان کرمانشاه با وجود تدارکات وسیع 
برای میزبانی رقابت های بین المللی کشتی آزاد جام تختی، 
همچنان دغدغه حضور تیم های خارجی را دارند. محمدحسین 
محبی، رئیس هیأت کشتی استان کرمانشاه گفت: خوشبختانه 
تمام تدارکات لازم برای میزبانی هر چه باشکوه تر جام تختی 

در کرمانش��اه پیش بینی ش��ده و 
ستاد اجرایی مسابقات از هر نظر 
آماده برگزاری این رقابت هاس��ت. 
ما سابقه میزبانی چندین دوره این 
مسابقات را داریم و به همین دلیل 
با اطمینان خاطر منتظر برگزاری 
این دوره از مسابقات هستیم. وی 

در گفت وگو با مهر گفت: با وجود اقدامات انجام ش��ده برای 
میزبانی جام تختی، تنها دغدغه ما حضور تیم های خارجی 
در این دوره از مسابقات است، چراکه این دوره از مسابقات با 
توجه به تقویم اتحادیه جهانی کشتی، همزمان با تعطیلات 
سال نو میلادی است. همین موضوع ممکن است باعث شود 
برخی تیم های خارجی با نفرات اصلی یا نامدار خود در این 
مسابقات حضور نداشته باشند. به رغم این مسائل، فدراسیون 

کشتی از ۱0 تیم خارجی برای حضور در جام تختی دعوت 
به عمل آورده که مطمئنا حضور آزادکاران خارجی در کنار 
مدعیان نامدار داخلی می تواند سطح کمی و کیفی پیکارها را 
بالا ببرد. پیشکسوت کشتی کشورمان افزود: مسابقات کشتی 
آزاد جام تختی طبق تقویم اتحادیه جهانی از ۱8 تا ٢0 دی ماه 
برگزار خواهد شد که زمان مناسبی از 
نظر تعطیلات سال نو میلادی نیست. 
در این راس��تا فدراسیون کشتی طی 
نامه ای به اتحادیه جهانی خواس��تار 
تغیی��ر زمان جام تختی ب��ه روز ٢8 
دی ماه ش��د که البته اتحادیه جهانی 
با این موضوع مخالفت کرد، در نتیجه 
باید در همان زمان اعلام شده قبلی جام تختی را برگزار کنیم. 
محبی در پایان گفت: همچنان امیدواریم با تلاش فدراسیون 
کشتی و همچنین جوایز دلاری مطلوب، بتوانیم زمینه حضور 
تیم های خوب و پرستاره خارجی را در جام تختی هموار کنیم.

چهلمی��ن دوره رقابت های بین المللی کش��تی آزاد جام 
تختی روزهای ۱8 تا ٢0 دی ماه به میزبانی ش��هر کرمانشاه 

برگزار می شود.

سرپرس��ت تیم مل��ی والیبال با تاکید ب��ر اینکه از روز 
جمعه )دی��روز( تمرینات این تیم با حض��ور کامل نفرات 
پیگیری می شود، گفت رقبای سنتی یعنی چین، استرالیا 
و کره جنوبی دغدغه اصلی ما در مسابقات انتخابی المپیک 
هس��تند. امیر خوش خبر درباره آخرین شرایط این تیم و 

پیگی��ری تمرینات پیش از س��فر 
ب��ه چین و حض��ور در رقابت های 
انتخابی المپیک توضیح داد. وی با 
بیان اینکه تیم ملی والیبال از روز 
جمعه با ترکیب کامل تمریناتش 
را در ته��ران دنب��ال خواهد کرد، 
گفت: لژیونرهای والیبال به جمع 

اردونشینان اضافه شده اند، بنابراین ما می توانیم یک هفته 
پی��ش از اعزام با ترکیب کامل و حضور همه نفرات، پیگیر 
تمرینات مان باشیم. سرپرست تیم ملی والیبال با تأکید بر 
اینکه غفور و مسأله آسیب دیدگی او تنها دغدغه بزرگ تیم 
ملی والیبال بود، خاطرنش��ان کرد: البته شهرام محمودی 
که به جای این بازیکن به ترکیب اردونشینان اضافه شده، 
ش��رایط خوبی دارد. این بازیکن در ارومیه عملکرد خوبی 

داشت. پیوستن او به اردو از رقابت های لیگ، یک پوئن است. 
این بازیکن در تمرینات بس��یار باانگیزه نش��ان داده است، 
امیدواریم بتواند بهترین کارآیی را داشته باشد، چرا که در 
این پست نیاز به تقویت داریم. وی تأکید کرد: در مجموع 
هیچ مشکلی نداریم، همه منتظر هستیم تا تیم ملی والیبال 
با شرایطی ایده آل راهی چین شده 
و دیداره��ای خ��ود را در انتخابی 
المپی��ک آغاز کن��د. خوش خبر با 
ی��ادآوری اینک��ه اع��زام تیم ملی 
والیبال به چین جمعه هفته آینده 
انجام می ش��ود و مسابقات انتخابی 
هم با حضور 8 تیم برگزار می شود، 
خاطرنشان کرد دیدارهای ایران از ۱7 دی ماه آغاز خواهد 
ش��د. وی که با ش��بکه خبر گفت وگو می کرد با اش��اره به 
هم گروهی با چین و قزاقستان گفت: مشکل اصلی در مرحله 
مقدماتی دیدار با چین است که میزبان است. در کل اینکه 
رقبای سنتی یعنی استرالیا، چین و کره جنوبی که از مدعیان 
 این رقابت ها هم هس��تند، می توانند برای ما مشکل س��از

شوند.

دغدغه حضور کشتی گیران خارجی  در جام تختی

تغییر زمان ممکن نیست
آخرین وضعیت تیم ملی والیبال در مسیر  انتخابی المپیک

ترس از   رقبای سنتی

عربستانی ها مقابل نمایندگان رژیم صهیونیستی بازی نکردند
مسابقات قهرمانی شطرنج سریع و برق آسای جهان ٢0۱۹ از روز پنجشنبه به میزبانی روسیه آغاز شد. در روز نخست این مسابقات ٢ نماینده شطرنج 
عربستان حاضر نشدند مقابل حریفانی از رژیم صهیونیستی قرار بگیرند. احمد الغامدی در حالی که در جدول مسابقات باید مقابل سیمیرین ایلیا 
از رژیم صهیونیستی قرار می گرفت حاضر به انجام این بازی نشد. احمد الثبیتی دیگر شطرنج باز عربستان نیز از بازی با بارون تال خودداری کرد.

   سرانجام با توجه به بیانیه باشگاه استقلال، مشخص شد 
کار استراماچونی با این تیم تمام شده است؛ شما در خروج 

این مربی چه کسی یا کسانی را مقصر می دانید؟
رفتن استراماچونی دلایل متعددی دارد. در واقع اشتباهات 
بزرگی نه تنها درباره این مربی، بلکه تمام مربیانی که به ایران 
آمده اند و رفتند، داشته ایم. متأسفانه یک نفر را هم نمی توان 
مقصر دانس��ت. مثلا خیلی از هواداران آقای فتحی را مقصر 
و مس��بب این مش��کلات می دانند اما از نظر من او هم یک 
مهره از یک سیس��تم معیوب مدیریتی است. مشکل زمانی 
ش��روع شد که مدیر کار نابلد با انتخاب افراد آماتور در کنار 
خود، قرارداد ترکمانچای گونه با مربی بس��تند به طوری که 
به نفع مربی ش��د و به ضرر باش��گاه. از سویی وزارت ورزش 
غیرمس��تقیم مقص��ر اتفاقات به وجود آمده اس��ت، چرا که 
مدیر یک باشگاه را انتخاب می کند. مقصر بعدی خود آقای 
اس��تراماچونی است. من زمانی که ابتدای فصل تیم نتیجه 
نمی گرفت، از او حمایت کردم و گفتم باید به او اعتماد کرد. 
خیلی هم موفق بود اما ایش��ان طی یک ماه اخیر نشان داد 
دارد با افکار عمومی و احساسات مردم بازی می کند. او قول 
داده بود بعد از واریز پول حتما بازمی گردد اما باز هم بهانه 
آورد. شنیده ام استراماچونی از تیمی پیشنهاد دارد و به خاطر 
همین می خواهد هم محبوبیتش بین هواداران استقلال باقی 

بماند و هم پیشنهادی را که شده قبول کند.
  چرا با وجود بازنگشتن استراماچونی، هواداران استقلال 
حق را به او می دهند و می گویند مدیران ما دروغ می گویند؟

به این دلیل که مدیران اس��تقلال به هوادار خیلی دروغ 
گفته اند. وقتی آقای فتحی می گوید تیام، پاتوسی و جپاروف 
در اس��تقلال می مانند اما هر س��ه از تیم جدا می شوند، چه 
توقع��ی دارید. این وعده هایی که عملی نش��د، باعث ش��ده 
هوادار بشدت نسبت به مدیران بدبین شود. حتی اگر حرف 
واقع��ی هم بزنند دیگر ه��وادار باور نمی کند. از این زاویه به 
ه��وادار ح��ق می دهم ولی از زاویه دیگر ه��واداران از اخبار 
داخل باش��گاه خبر ندارند و احساسی عمل می کنند. وقتی 
مربی موفق بوده و بارها از مدیران دروغ شنیده اند، با وجود 
اینکه می دانند مربی با احساسات شان بازی کرده اما ترجیح 
می دهن��د از بین بد و بدتر، بد را انتخاب کنند. یعنی حرف 

سرمربی خود را قبول کنند.
  درباره تمام شدن کار استقلال با استراماچونی و پرداخت 
نش�دن بموقع پول او، سؤال این است که چرا بانک مرکزی 
زودتر از اینها ورود نکرد و راهی که می شد خیلی سریع تر 

با آن به نتیجه رسید، با معطلی طی شد؟
متأسفانه یک مشکل بزرگ که در کشور بویژه در ورزش 
ما وجود دارد اینکه همه می خواهند نقش رابین هود را بازی 
کنند. کاری را می توانند انجام دهند اما منتظر می مانند و لحظه 
آخر دست به کار می شوند تا از خود ابر قهرمان بسازند. آقای 
همتی! چرا همان روز اول کمکی به باشگاه استقلال نکردی؟ 
حتی غیر فوتبالی ها هم متوجه وضعیت باشگاه شده بودند. در 
واقع کمک او نوش داروی پس از مرگ سهراب بود. به اعتقاد 

من بخشی از چنین اتفاقی مربوط به کوتاهی و بخشی دیگر 
به دلیل ناتوانی افراد است. عادت مدیران ما شده که کارشان 
را پشت گوش بیندازند. استراماچونی بخش اعظم عصبانیتش 

به دلیل همین عمل نکردن مدیران به وعده های شان بود.
  اس�تراماچونی گفته بود پولم را اگر دریافت کنم به ایران 
بازمی گردم؛ مدیران باش�گاه چرا به جای دلخوش بودن به 
قول شفاهی او، تعهد کتبی نگرفتند که پس از دریافت پول 

حتما باید بازگردی؟
وقتی مدیر فوتبالی نباشد، وقتی ضعیف باشد و آشنایی 
با قوانین روز فوتبال نداش��ته باشد، حتی مقدار زیادی پول 
هم بدهی، نمی تواند موفق ش��ود. متأسفانه بزرگ ترین درد 
ورزش بویژه فوتبال ما این اس��ت که مدیران ما به بازیکنان 
و مربی��ان داخلی زور می گویند و فک��ر می کنند می توانند 
ب��ه خارجی ها هم زور بگوین��د، در حالی که بارها ما مقابل 
خارجی ها شکس��ت خورده ایم و کلی پرونده شکایت هم در 

فیفا علیه ما باز شده است.
  گفته می ش�ود وکیل اس�تراماچونی به باشگاه استقلال 
ایمیل زده و قرار اس�ت به فیفا ش�کایت کنند. استقلالی ها 
یک پرونده باز از شفر هنوز دارند و حالا باید این پرونده را 

هم جلوی چشم شان ببینند.
درباره قرارداد شفر یقین دارم فساد گسترده اتفاق افتاده 
است که امیدوارم نهادهای نظارتی ورود کنند. درست مثل 
جونیور، مهاجم خارجی پرسپولیس که او هم در قراردادش 
فس��اد رخ داده اس��ت. یکی از دوس��تان به یکی از مدیران 
اس��تقلال در زمان ش��فر گفته بود ش��ما که قرار است او را 
اخراج کنید، بهتر است با ریش سفیدی حلش کنید که کار 

به جای باریک کش��یده نشود اما این مدیر می گوید طرفدار 
به من فش��ار آورده و من مجبورم او را اخراج کنم. در ادامه 
هم می گوید مگر قرار اس��ت من بدهی ش��فر را بدهم؟ من 
ه��م برای مدیر بعدی ای��ن بدهی را به جا می گذارم. درباره 
استراماچونی هم اش��تباهاتی رخ داده و متأسفانه ما بازنده 

این ماجرا شدیم.
  صحبت از مدیران استقلال شد؛ آقای فتح الله زاده بتازگی 
به هیات مدیره استقلال اضافه شد اما هوادارانی که موافق او 
بودند، پس از اتفاقات این چند روز مخالفش شدند و حتی 
خواستار استعفای او هم هستند؛ نظر شما درباره اضافه شدن 

فتح الله زاده و خواسته هواداران چیست؟
آقای فتح الله زاده حتی اگر از ابتدا هم توانمندی نداش��ته 
اما به مرور یاد گرفته است. او مدیر پخته ای است. مشکلی 
که در حال حاضر ایش��ان دارد و هوادار به او حساس شده ، 
این است که طرفدار می گوید آقای فتح الله زاده به هر طریقی 
می خواهد در استقلال باشد. آنها می گویند او در گذشته بارها 
گفته من ب��ا وزارت ورزش کار نمی کنم اما الان چه اتفاقی 
افت��اده که او با همین وزارت کار می کند؟ ایش��ان هم خب 
این موضوع را می داند. البته مجازی هم اس��تعفا کردند اما 
به صراحت می گویم آقای فتح الله زاده بازنده اصلی این بازی 
می تواند باشد. به باور من بودن او برای خاموش کردن صدای 

هوادار روی سکوهاست.
  ش�نیده ها حاکی از آن است که فرهاد مجیدی به عنوان 
سرمربی تیم انتخاب شده است؛ شما موافق حضور مجیدی 

در استقلال هستید؟
آقای اس��تراماچونی خوب یا بد به هر حال از اس��تقلال 

رفته و باید مربی جدید انتخاب شود. تنها گزینه مربیگری 
اس��تقلال در حال حاضر هم فرهاد مجیدی اس��ت و من با 
آمدن او مشکلی ندارم اما نداشتن تجربه می تواند به فرهاد 
آسیب بزند. مجیدی روی سکو طرفدار دارد اما خود او هم 
می داند هوادار در زمان نتیجه نگرفتن به این نگاه نمی کند 
چون محبوب است، چیزی نگوید. بزرگ تر از فرهاد مجیدی، 
ناصر حج��ازی، منصور پورحیدری و... هم از هوادار ناس��زا 
شنیدند. در واقع فوتبال حافظه ندارد. هوادار یادش می رود 
مربی و بازیکن در گذش��ته چ��ه افتخاراتی برای تیم آورده 
است. هوادار الان مخالف حضور مجیدی است و به نظر من 
بدرس��تی هم انتقاد می کند. طرفدار مربی ای می خواهد که 

تفکرش نزدیک به اندیشه استراماچونی باشد.
  ب�ه نظر می آید خود فرهاد هم مش�تاق اس�ت و با وجود 
ناراضی بودن هواداران، دوست دارد سرمربی استقلال شود!

فرهاد بازیکن باهوش��ی بود اما نمی دانم در مربیگری هم 
از این خصیصه بهره مند اس��ت یا خیر. حتی ممکن است او 
محبوبیتی را که داشته هم  از دست دهد. یک مثال می زنم. 
حسن روشن در زمان بازیگریش محبوبیت چند برابری فرهاد 
را داشت اما مربی خوبی نشد و ادامه هم نداد. فرهاد بشدت 
علاقه مند به مربیگری است اما هنوز به سختی ها و بحران های 
تیم آگاهی ندارد. او تنها لذت مربیگری را احساس می کند. 
فرهاد می توانس��ت در ش��رایط بهتر به اس��تقلال بازگردد. 
اس��تقلال مربی ای می خواهد که کنار زمین محکم برخورد 

کند اما فرهاد چنین شخصیتی ندارد.
  اس�تقلال بهمن ماه بازی های فشرده ای در پلی آف آسیا، 
لیگ برتر و احتمالاً جام حذفی دارد؛ هواداران نگران نتیجه 

نگرفتن تیم با یک مربی مثل مجیدی هستند.
تیمی که با مربی محبوبش نتیجه گرفته اما این مربی به 
شکل ناگهانی کنار می رود، جایگزین او فشار وحشتناکی را 
باید تحمل کند، چون انتظارات از مربی جدید بالاست. اگر 
در ب��ازی اول فرهاد نتیجه نگیرد، هوادار به او می گوید چرا 

اصلًا به تیم آمده ای؟ ما که به شما گفته بودیم نیا. 
  لیست آسیایی استقلال باید همین روزها به  »ای اف سی« 
فرستاده شود. در این شرایط هنوز مربی نیامده و باشگاه در بازار 
 نقل وانتقالات هم حاضر نبوده؛ با این اوصاف به نظر می رسد

تیم در آسیا هم به مشکل بخورد!
با ش��ما موافقم. خاطره تلخی هم چند سال پیش درباره 
لیست آسیایی داشتیم و به دلیل بموقع نفرستادن لیست مان 
از آس��یا کنار رفتیم. نداشتن مربی و اتفاقاتی که در باشگاه 
در این چند روز افتاده نگران کننده اس��ت و امیدوارم روابط 
بین الملل باشگاه حداقل روی لیست آسیا حساسیت زیادی 

به خرج دهد تا اتفاق تلخ گذشته تکرار نشود.
  با چنین شرایطی، استقلال را مدعی قهرمانی می دانید؟

م��ن فکر می کنم اگر خود اس��تراماچونی در تیم بماند، 
استقلال مدعی اول قهرمانی است اما اگر برود با این شرایط 
قهرمانی خیلی سخت می شود و شاید استقلال تنها شانس 

کسب سهمیه آسیایی داشته باشد.

علی لطیفی در گفت وگو با »وطن امروز« درباره وضعیت استقلال و فرهاد مجیدی صحبت کرد

آقای همتی! تا حالا کجا بودی؟

شنبه 7 دی 1398
وطن امروز     شماره 2827

زهره فلاح زاده
خبرنگار ورزشی

باشگاه استقلال روز پنجشنبه با انتشار بیانیه ای از قطع 
همکاری با آندره آ استراماچونی خبر داد. این اتفاق در حالی 
افتاد که هواداران این تیم پس از 17 روز س�ردرگمی منتظر 
بازگشت سرمربی ایتالیایی خود بودند اما با بیانیه باشگاه گویا 
باید همه چیز را تمام شده بدانیم. اگر چه دیروز اخبار متناقضی 
درباره دور جدید مذاکرات از سوی چند رسانه معتبر مخابره 
ش�د با این وجود بعید اس�ت اتفاق خاصی رخ دهد. در این 
بین شایعات زیادی حول محور مربیگری فرهاد مجیدی در 
استقلال شنیده شد و حتی گفته می شود با او مخفیانه قرارداد 
هم منعقد کرده اند و هر آن ممکن اس�ت خبر سرمربیگری 
کاپیتان س�ابق آبی ها از سوی باشگاه استقلال اعلام شود. 
یکی از مدیران باشگاه استقلال در این باره به »وطن امروز« 
اعلام کرده است: کار ما با مجیدی به عنوان سرمربی جدید 
تمام ش�ده و فقط منتظریم قضیه اس�تراماچونی به صورت 
کامل تمام شود تا پس از آن خبر حضور مجیدی را رسانه ای 
کنیم. به گفته این مدیر ارش�د استقلال، از ساعات ابتدایی 
روز جمعه کانال جدیدی برای مذاکره با س�رمربی ایتالیایی 
باز شده که شاید همین کانال موجب شود در نهایت تعجب 
شاهد بازگشت استراماچونی باش�یم. با این وجود به بهانه 
خبر اولیه بازگشت مجیدی و حواشی مختلف اطراف باشگاه 
استقلال، »وطن امروز« با علی لطیفی، پیشکسوت باشگاه 

گفت وگویی انجام داد.

    فرهاد مجیدی درباره پیشنهاد جانشینی استرا چه گفت؟    
پس از کش و قوس های فراوان، باش�گاه اس�تقلال اعلام کرد ماجرای مذاکره با آندره آ اس�تراماچونی و تلاش برای 
بازگش�ت این س�رمربی ایتالیایی به ایران خاتمه یافته و آبی های پایتخت در ادامه راه خود سرمربی جدیدی خواهند 
داشت. در این مسیر، نام فرهاد مجیدی به عنوان جدی ترین گزینه هدایت استقلال مطرح بود و حتی بعضا در رسانه ها 
خبر رسمی شدن حضور مجیدی به عنوان سرمربی در استقلال هم به گوش رسید. اما فرهاد مجیدی در صفحه شخصی 
خود در اینستاگرام متنی را منتشر کرد و در آن از نپذیرفتن پیشنهاد سرمربیگری استقلال خبر داد. مجیدی در پست 
اینس�تاگرامی خود نوش�ت: »با سپاس از باشگاه استقلال که برای سرمربیگری به من اعتماد کرد، باید اعلام کنم فقط 
روزی به خانه ام برمی گردم که هواداران– صاحبان اصلی آن خانه– منتظرم باشند و پای دعوتنامه امضای معنوی آنها 
باشد. سپاسگزارم از محبت بازیکنان عزیز استقلال که در این روزگار بشدت مظلوم واقع شدند«. فرهاد مجیدی که 
گزینه اصلی سرمربیگری استقلال بعد از استراماچونی بود، اعلام کرد تا زمانی که هواداران نخواهند، سرمربی استقلال 
نمی شود. با این عقب نشینی ناگهانی مجیدی از سرمربیگری استقلال، ممکن است سری جدیدی از اتفاقات در باشگاه 
اس�تقلال رخ دهد؛ از جمله تغییرات در هیأت مدیره و آغاز دور جدید مذاکرات برای بازگش�ت آندره آ اس�تراماچونی. 
مجیدی در حالی پیشنهاد هدایت تیم محبوب خود را نپذیرفت، که پای آخرین پست اینستاگرامی او ده ها هزار کامنت 
نوش�ته ش�د که اغلب دوستداران استقلال و این ستاره سابق آبی های پایتخت از او خواسته بودند کار در استقلال به 
عنوان جانشین استراماچونی را قبول نکند. دور جدید مذاکرات با مربی ایتالیایی آغاز شده و گفته می شود خلیل زاده 
از س�وی باش�گاه عازم یکی از کشورهای همسایه خواهد شد تابا وکیل استراماچونی صحبت کند. شاید هم این مربی 
خودش به تهران بیاید. هر چه هست فعلا سفت کن شل کن های استراماچونی ادامه دارد و باید دید در نهایت او خودش 

بازمی گردد یا استقلال مجبور است سراغ یک گزینه دیگر برود.


